

**Goethe-Institut Philippinen Newsletter - Film series - June/July
- "Heartbreakingly comical - Kirschblüten - Hanami"**



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



**Wednesday Movie Nights - "Heartbreakingly comical -
Kirschblüten - Hanami (Cherry Blossoms - Hanami)"**

We are pleased to present to you the next movie of our film series **Heartbreakingly comical**, movies about tragicomedy:

Kirschblüten - Hanami (Cherry Blossoms - Hanami)
Director: Doris Dörrie, colour, 127 Min., 2007/08/11

Rudi (Elmar Wepper) is unaware that he is suffering from cancer and only has a few weeks left to live. The doctor has only informed his vivacious, esoteric wife Trudi (Hannelore Elsner) of his diagnosis, and she decides that they should take a last holiday together. When they arrive on the Baltic coast, Trudi dies unexpectedly – and Rudi fulfils her lifelong dream of visiting Japan and seeing

Mount Fuji.

Free admission!

Date: Wednesday, July 08, 2015

Time: 6:00PM

Venue: Goethe-Institut Philippinen

G/4-5/F Adamson Center

21 Leviste St., Salcedo Village, 1227 Makati City

For more information on the film series visit our website: [Heartbreakingly comical](#)

For more information on the film visit our movie page: [Kirschblüten - Hanami \(Cherry Blossoms - Hanami\)](#)

Contact: [+632 8405723](tel:+6328405723) to [24 library@manila.goethe.org](mailto:library@manila.goethe.org)

Have fun!



Filmabend - "Herzzerreißend komisch - Kirschblüten - Hanami"

Wir freuen uns, Ihnen den nächsten Film unserer Filmreihe, **Herzzerreißend komisch**, vorzustellen, eine Filmreihe über die Tragikomödie:

Kirschblüten - Hanami

Regie: Doris Dörrie, Farbe, 127 Min., 2007/08

Der an Krebs erkrankte Rudi (Elmar Wepper) weiß nicht, dass er nur noch wenige Wochen zu leben hat. Einzig seine lebenslustige und esoterische Frau Trudi (Hannelore Elsner) kennt die Diagnose des Arztes und beschließt, eine letzte Reise mit ihm zu unternehmen. Als die beiden an der Ostsee sind, stirbt Trudi unerwartet – und Rudi erfüllt sich ihren größten Wunsch: einmal nach Japan reisen und den Mount Fuji sehen.

Eintritt frei!

Datum: Mittwoch, 08. Juli, 2015

Uhrzeit: 18:00Uhr

Ort: Goethe-Institut Philippinen

G/4-5/F Adamson Center

21 Leviste St., Salcedo Village, 1227 Makati City

Mehr Informationen zur Filmserie finden Sie auf unserer Website:

[Herzzerreißend komisch](#)

Mehr Informationen zum Film finden Sie auf unserer Filmseite: [Kirschblüten - Hanami](#)

[Kontakt: +632 8405723 to 24](tel:+6328405723)
library@manila.goethe.org

Wir wünschen Ihnen viel Spaß!

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to lyris@lists.goethe.de

Um von der GImanila-Lis-Mailingliste abbestellen, schicken Sie bitte eine Email mit einem leeren Betreff und "abbestellen GImanila-Lis", geschrieben im Körper zu lyris@lists.goethe.de

© Goethe-Institut